
       
 
    

PROTOKOLL  Nr 10/ 2012 
 
 
Art Styrelsesammanträde ÖNBF 

 
Dag  Tisdag 13 November 2012 

 
Plats Telefonmöte 
 
Närvarande:      Mats Öberg Ordförande 

     Barbro Forsman Kassör  
   Ulf Sikström Sekreterare 
  Thomas Fredriksson Styrelseledamot 
  Roger Andersson Styrelseledamot 
  Roger Öberg Styrelseledamot 
 
Övriga:  Hans Aldenlöv Kansliet 
 
Ej Närvarande Staffan Rönnmark Styrelseledamot 
 Josefine Stålnacke Adjungerande ungdom 
 Anna Öbrand Adjungerande ungdom 
 
 
§ 110 Sammanträdets öppnande 

    Ordförande Mats Öberg hälsade deltagarna välkommen, samt förklarade styrelsesammanträdet 
öppnat. 
 
§ 111 Godkännande av föredragningslista 
Efter komplettering av Ej Föranmälda frågor, godkändes föredragningslistan. 
 
§ 112   Föregående protokoll 
Protokoll Nr 8 och Nr 9 godkändes. 
 
§ 113 Skrivelser och meddelanden 
Anna Öbrand har skickat en skrivelse till styrelsen med tankar och en del funderingar. Vi svarar 
Anna. 
 
Peter Norman medarrangör av Norrlandsveckan har inkommit med en skrivelse med önskan 
om att distriktet klargör kommande års regelverk. Styrelsen vidarebefordrar ärendet till RC 
kommittén. 
 
Mats-Ove Bergström SGA FR har inkommit med en redogörelse från SGA Träffen 27-28/10 
2012. 
 
Mats-Ove Bergström SGA FR har inkommit med en redogörelse från en punkt som 
diskuterades vid bilsportutbildningen i Skellefteå och som rör ungdomar. 
 



Hans Aldenlöv redogjorde från de träffar man inom NMS Boden haft med Forv. Och Försv. 
angående svårigheterna med att i framtiden låna/hyra vägar för tävlingsverksamhet. Detta gäller 
all tävlingsverksamhet inom all idrott. 
 
§ 114 Övriga frågor 
 
A Rallyreglemente2013/Rallycrossreglemnte 2013 
Rallykommittén har inkommit med ett förslag på reglemente för 2013 samt en kalender, tyvärr 
bara någon timme före styrelsemötet.  
Beslut: Ett extra styrelsemöte planeras till måndag 19 november där Torbjörn bjuds in och kan 
svara på frågor pga. ett helt nytt koncept. 
Rallycrossreglerna ska skickas till styrelsen och tas med på det extra möte som styrelsen håller 
19 november. 
 
B Utbildning 
Utbildningskommitténs medlemmar Eva Nyman och Solveig Johansson har ställt en fråga om 
att få åka på en utbildning till Bosön i Januari. 
Beslut: Styrelsen vill ha in mer information om vad, när och om hur mycket det kommer att 
kosta före man kan ta ett beslut. Mats meddelar beslut. 
 
Utbildningskommittén planerar en utbildarutbildning helgen 23/24 februari. 
 
Utbildningskommittén har presenterat en utvärdering från utbildningshelgen i Skellefteå. 
 
C DOG 
Mats redogjorde för DOG - gruppens senaste möte. 
 
D Karting 
Vår SGA i Karting Niklas Strömbäck kommer att sluta. Niklas kommer i fortsättningen att ingå 
i Kartingutskottet för SBF, styrelsen önskar Niklas lycka till på sitt nya uppdrag.  
Styrelsen jobbar på en ny SGA i Karting och hoppas kunna presentera ett namn inom kort. 
 
E Juridik 
Per Persson, juridisk rådgivare i distriktet har deltagit i en central utbildning. 
 
§ 115 Nästa sammanträde 
Nästa möte 19 november, extra telefonmöte. 
 
§ 116 Avslutning 
Ordförande tackade deltagarna och förklarade mötet avslutat. 

 
 
 
 

Vid protokollet   Justeras 
 
 
Ulf Sikström            Mats Öberg 
Sekreterare    Ordförande 


